
Městská část Praha 9

Radnípro územní rozvoj
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Poskytnutí informace podle zákona č. 106/1999 Sb., 0 svobodném přístupu k

informacím, ve znění pozdějších předpisů

Městská část Praha 9 (dále jen „povinný subjekt"), jako věcně a místně příslušný orgán podle

ustanovení § 2 odst. 1 zákona c. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu kinformacím (dále jen

„zákon"), ve věci žádosti—ldá'eJen

„žadatel"), o informace podle Ian, která byla doručena dne 18. 9.2024 pod č.j. MCPO9/286397/2024

K žádosti o informace uvádíme následující:

1. Revitalizace Klíčovských sadů/Lesoparku Klíčov

Obdrželi jsme žádost o poskytnutí informace dle zákona č. 106/199 Sb. která se týkala změny podoby

Klíčovských sadů a Lesoparku Klíčov. Tyto pozemkyjsou ve vlastnictví Hl. města Prahy a myjiž řadu

let usilujeme, stejně jako u Třešňovky, aby byly zrevitalízovány. Na tomto základě došlo k participaci,

abychom mohli MHMP poskytnout informace o požadavcích veřejnosti před revitalizací parku. Zjistili

jsme, že cíle , které jsme si v „projektu" změny podoby Klíčovských sadů a Lesoparku Klíčov stanovili,

vlastnějiž plníme tj.:

Pokračování procesu revitalizace Klíčovské kaštanové aleje.

Výsadba dalších stromů do sadu.

Vytvoření prostupností územím od ul. Ke Klíčovu až po ul. Kolbenova.

Vytvoření prostoru pro volnočasové aktivity.

Vytvoření prostupu mezi lesoparkem Klíčov a Klíčovskými sady.

Snížení kriminality docilujeme i bez projektu. Vytváříme prostor pro volnočasové aktivity, zajišťujeme

postupně propustnost územím jak od Lesoparku Klíčov, Klíčovskými sady až po ul. Kolbenova, kde

jsme poněkud omezeny drážním tělesem. Navíc vykupujeme další pozemky a jednáme sostatními

vlastníky o případném převedení, Či odkupu. Části území spásáme ovečkami nebo sekáme, ale

zároveň částí území necháváme žít svým vlastním životem. Díky našemu programu „Homelesblues"

se stává tato lokalita bezpečnější a díky ovečkám, kozičkám, sušárně ovoce atd. i mnohem

navštěvovanější územím Prahy 9. Připravujeme zde i Ráj poníků. Občané projevili zájem, aby toto

území bylo co nejméně zasaženo civilizačními jevy a maximálně zachovaná biodiverzita a původní

stav flory. Jsou zde pořádány vycházky s ekologickými přednáškami.

S pozdravem

  


